

《2013 香港小姐競選 - TVB fun 投票》（條款及細則）

您必須成為 TVB fun 登記用戶方可參加《2013 香港小姐競選 - TVB fun 投票》（“投票”）。

請於參加投票前細閱以下所有條款及細則。如參加投票，您即確認並同意遵守該等條款及細則。

1. 投票時間

(a) 第一階段（準決賽）

自 2013 年 8 月 19 日晚上 10 時 30 分 起至 8 月 25 日 《2013 香港小姐競選準決賽》節目內截止，請留意節目內公佈。

(b) 第二階段（決賽）

自 2013 年 8 月 25 日晚上 11 時正 起至 9 月 1 日 《2013 香港小姐競選決賽》節目內截止，請留意節目內公佈。

2. 投票方法

(a) 第一階段（準決賽）

您可透過 TVB fun 從 20 位佳麗中選出 1 至 5 位您心目中最喜愛的佳麗，晉身決賽其中五強。

您可於投票截止前更改您的選擇，重新選擇次數不限。每次的選擇並不會累積而會被視作 1 次獨立的投票，我們會以您最後一次選擇為準。

(b) 第二階段（決賽）

您可透過 TVB fun 從 10 位決賽佳麗中選出 1 至 2 位最喜愛的佳麗成為其中三甲。

您可於投票截止前更改您的選擇，重新選擇次數不限。每次的選擇並不會累積而會被視作 1 次獨立的投票，我們會以您最後一次選擇為準。

3. 抽獎及獎品

(a) 第一階段（準決賽）

- i. 若您參加第一階段投選，便可獲第一階段抽獎機會。第一階段的抽獎機會每人只有一次，抽獎機會不會因為您重新選擇之次數而增加。
- ii. 第一階段抽獎將於**翡翠台**及**高清翡翠台** 2013 年 8 月 26 日晚上 7:30 播放之《東張西望》節目中舉行。TVB 會於節目後聯絡得獎者。

iii. 第一階段將抽出 5 位得獎者，每人可得「六福珠寶送出香港小姐珍藏版 18K 金鑽石襟針」一件，價值港幣\$85,000。獎品價值由贊助商提供，並以贊助商之說明為準。

(b) 第二階段（決賽）

i. 若您參加第二階段投選，便可獲第二階段抽獎資格。凡參加第一階段投選（不論於第一階段抽獎有否得獎），均自動獲得一次第二階段抽獎機會，若您完成兩個階段之投選，您即獲得兩次參加第二階段的抽獎機會。第二階段的抽獎機會不會因為您重新選擇之次數而增加。

ii. 第二階段抽獎將於翡翠台及高清翡翠台 2013 年 9 月 1 日晚上 11:00 播放之《香港小姐 傳奇誕生》節目中舉行。

iii. TVB 會於節目中抽出中獎者，並於節目中聯絡中獎者。若中獎者能成功接聽 TVB 之電話並正確回答一條關於 2013 香港小姐競選之問題，將獨得「中山雅居樂御龍山送出豪華洋房及傢俬禮券」，總值港幣 \$900,000。獎品價值由贊助商提供，並以贊助商之說明為準。

iv. 若 TVB 未能於抽獎後 10 秒內撥通中獎者參加遊戲時輸入之手提電話號碼並成功與中獎者通話，或中獎者未能於節目中正確地回答該條問題，中獎者之得獎資格將被取消；TVB 會於該節目內再抽出另一位中獎者，如此類推，直至成功送出獎品為止。

4. 於核實得獎者身份及資料後，TVB 會通知得獎者親自前往 TVB 領取獎品。18 歲以下中獎者須由家長或監護人代領獎品，中獎者須提供證明文件以證明代領獎品的父、母或合法監護人與中獎者的關係，否則 TVB 有權取消其得獎資格及沒收其獎品，中獎者不得異議。

其他

5. 您必須於 2013 年 8 月 19 日或之前年滿 11 歲及為有效之香港身份證持有人，並且於投票前登記成為 TVB fun 登記用戶。

6. 所有 TVB 之員工、黃龍德會計師事務所有限公司之員工，及其直系家屬均不得參加抽獎。

7. 如得獎者虛報資料或不遵守條款及細則，TVB 有權取消其得獎資格及沒收其獎品，得獎者不得異議。

8. 若您成為得獎者，您同意接受 TVB 為宣傳投票、抽獎及其業務之訪問而 TVB 可於全球及以任何形式及永久於任何媒體上播放該等訪問。
9. TVB 不對獎品(包括其內容說明)作出任何聲明或保證。您同意免除 TVB 及其聯屬公司之責任，免因您參加投票、抽獎或因領取或使用任何獎賞而承擔所引致之任何傷害、損失、申索、訴訟及其他之法律責任。
10. 如因通訊/接收器材突發故障、任何電訊公司之通訊或技術問題、其他第三方之故障、意外或原因影響本活動運作，致使您未能參加投票/抽獎或參加投票時輸入之資料不完整，又或 TVB 於抽獎過程中未能及時聯絡上您而對您造成之任何損失，TVB 概不負責。而相關投票或抽獎或獎品之處理，TVB 保留最終決定權。
11. 您保證所提供之個人資料皆屬真實及準確，包括：(i)香港身份證上之姓名；(ii) 香港身份證號碼；及(iii)手機號碼。如有不實，TVB 有權取消您參加投票及/或抽獎之資格及/或要求您退回獎品。
12. 您允許並同意 TVB 根據 TVB 之「私隱政策」(詳情請參閱在 TVB fun “設定”中之「私隱政策」及 tvb.com 網頁之「私隱政策」http://www.tvb.com/affairs/faq/policy/index_e.html) 收集及使用您所提供之資料，作為驗證及核對參加者及得獎者身份。
13. TVB 有權不時更改條款及細則，有關更改毋須事先通知您，您應不時登入 TVB fun 確認。
14. 投票、抽獎、抽獎結果、獎品之領取及處置及條款及細則之最終解釋權屬 TVB 所有，如有任何爭議，TVB 保留一切之最終決定權。
15. 如 TVB 發現任何可疑或實際證據，顯示您使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法干擾 TVB fun 手機程式之運作造成本活動任何部份受到干擾、技術難題或故障，或您盜用他人之個人資料參加投票及抽獎，或作出任何危害、破壞或影響投票及抽獎活動之舉辦、誠信、公平或順利進行的或在後端應用程式偵察到之不正常投票，您除須負上刑事責任外，TVB 有權廢除您之參加投票及抽獎資格及終止您於 TVB fun 會員帳號並保留向追究您之權利。
16. 所有關於投票及抽獎之責任及風險由您自行承擔；TVB 對一切有關索償概不負責。

17. 您須同時參閱及遵守 TVB fun (見 TVB fun「設定」)所載之所有條款(包括但
不限於領獎須知及免責條款領獎須知及免責條款)。若條款及細則與 TVB fun
之任何條款有衝突，當以本條款及細則為準。

(若條款及細則之中文版與英文版之任何條款有衝突，當以中文版為準。)

《2013 Miss Hong Kong Pageant – TVB fun voting》 (Terms and Conditions)

You must become TVB fun registered user before eligible for participation. You must read carefully all terms and conditions below (“Terms & Conditions”) before participating in this voting (“Voting”). By participating in this Voting, you are indicating that you agree to be bound by the Terms & Conditions:-

1. Voting Period

(a) First Phase – The Semi-finals

From 19 August 2013 at 10:30pm until 25 August 2013, during the programme “Miss Hong Kong Pageant 2013 - Semi-Final”. Please take note of the announcement in the programme.

(b) Second Phase – The Finals

From 25 August 2013 at 11:00pm until 1 September 2013, during the programme “Miss Hong Kong Pageant 2013 - Final”. Please take note of the announcement in the programme.

2. Voting Method

(a) First Phase – The Semi-Final

You can vote for ONE to FIVE (1-5) of your favorite contestants to be among the top FIVE (5) finalists out of the TWENTY (20) semi-finalists.

You may re-submit your vote for unlimited times before the voting period ends, but all your previous submissions will not be accumulated and every submission will be counted as ONE (1) independent vote. Only your last submission will be recorded as valid vote.

(b) Second Phase – The Final

You can vote for ONE to TWO (1-2) of your favorite contestants to be among the top THREE (3) winners out of the TEN (10) finalists.

You may re-submit your vote for unlimited times before the voting period ends, but all your previous submissions will not be accumulated and every submission will be counted as ONE (1) independent vote. Only your last submission will be recorded as valid vote.

3. Lucky Draw & Prize

(a) First Phase – The Semi-final

- i. Each entrant who has successfully participated the first phase of Voting will be given ONE (1) chance to win the first lucky draw. Re-submission of votes will not give you additional chances to win.
- ii. The first lucky draw will be held within the programme “SCOOP” shown on **Jade and HD Jade channels** at 7:30pm on 26 August 2013. TVB will contact the winners after the programme.
- iii. FIVE (5) winners will be drawn from the first lucky draw, each will receive one “Miss Hong Kong 18K Gold Diamond Brooch (Collector's Edition) by Luk Fook Jewellery”, valued at HK \$85,000. The value and description of the prize is provided by Sponsor and subject to its interpretation.

(b) Second Phase –The Final

- i. Each entrant who has successfully participated the second phase of Voting will be given ONE (1) chance to win the second lucky draw. Each entrant who has successfully participated the first phase of Voting (regardless of whether they have won any prizes in the first lucky draw) will be automatically given ONE (1) chance to win the second lucky draw. Each entrant who has successfully participated both phases of Voting will therefore be given a total of TWO (2) chances to win the second lucky draw. Re-submission of votes will not give you additional chances to win.
- ii. The second lucky draw will be held within the mini programme “Miss Hong Kong Pageant 2013 – A Legend Is Born” shown on Jade and HD Jade channels at 11:00pm on 1 September 2013.
- iii. TVB will draw ONE (1) winner from the second lucky draw and contact the winner during the mini programme. If the winner can be reached by TVB during the mini programme and correctly answer a question related to 2013 Miss Hong Kong Pageant, the winner will receive a “Luxury House and Furniture Vouchers by Agile Royal Mount Zhongshan”, valued at HK \$900,000. The value and description of the prize is provided by Sponsor and subject to its interpretation.
- iv. If TVB could not reach the winner by calling the winner’s registered mobile number within ten (10) seconds after the draw, or the winner cannot correctly answer the question, the winner will be disqualified and

TVB will draw another winner and repeat the same procedures until the prize could be given out during the mini programme.

4. Upon verification of the winner's identity, TVB will inform the winner to collect the prize in person. Parents or guardians will collect the prize for prize winners under the age of 18 years. It is necessary for prize winners under the age of 18 years to provide documents to prove the relationship of consenting parent or legal guardian. Failure to do so may result in the retrieval of the prize by TVB.

Others

5. You must be 11 or above and the holder of Hong Kong Identity Card on or before 19 August 2013, and become a Registered TVB fun user before Voting in order to participate.
6. All staffs of TVB, Patrick Wong C.P.A. Limited, and their respective immediate family members are not eligible to participate in the lucky draws.
7. If TVB discovers at any time that any winner has submitted false information or failed to comply with these Terms and Conditions, TVB is entitled to forfeit the winner's title and forfeit the prize. You shall not object to TVB's decision.
8. You agree that upon winning the lucky draw, you will attend TVB's interviews for the purpose of promoting the lucky draw and TVB's business and TVB has the right to broadcast the interviews worldwide and in any format in perpetuity in all media.
9. TVB expressly disclaims any warranty in relation to the prize (including description and content of the prize). You agree to discharge TVB and its group companies from all liabilities for any damages, losses, claims, litigation or any other legal responsibilities incurred or suffered by you arising from or in relation to your participation in this Voting or the collection or use of the prize.
10. TVB shall not be responsible for your loss due to the breakdown of any telecommunication device/receiver, or any telecommunication network's failure or technical problems, or other third parties' out of order issues, accidents or any other reasons affecting the operation of this Voting, which in

turn causing your participation unsuccessful or information for participation incomplete, or unsuccessful connection between you and TVB. TVB shall have the sole and final determination on the arrangement of this Voting, the lucky draw and the prize.

11. You warrant that all personal data provided by you, including (i) the name on the HKID Card; (ii) the HKID number; and (iii) your mobile phone number; are true and accurate. Failure to do so may result in the invalidation of your rights to participate this Voting and/or lucky draw, and the retrieval of the prize by TVB.
12. You consent and permit TVB to collect and use your Personal Data in accordance with TVB's Privacy Policy (Please refer to the Privacy Policy in the "Setting" of TVB fun) for the purposes of verifying your identity and auditing purposes.
13. TVB has the right to modify these Terms and Conditions without prior notice. You have to check the updated version of the Terms and Conditions posted in TVB fun from time to time.
14. TVB has the absolute discretion to interpret and determine the details of this Voting, the lucky draw, the lucky draw results, the prize collection and arrangement and these Terms and Conditions. If there is any dispute, TVB shall have the right to make final determination.
15. If TVB reasonably believes that you have been using or abetting others to use inappropriate method or committing fraud to interrupt operation of TVB fun; or interfere any part of this activity, causing technical problems or disorder or jeopardizing, damaging or affecting running of this activity, or its accuracy, fairness or smooth operation; or TVB detects any fraud on your part by misappropriating the personal data of any third party or impersonate any third party when participating this Voting, TVB reserves all right to disqualify you and terminate your TVB fun account, and to claim any damage and loss suffered by TVB from you. You will also be criminally liable.
16. You shall be fully liable for and bear all risks of participating in this Voting; TVB shall not be responsible for any of your claims in respect of this Voting.

17. You shall also observe other terms and conditions applicable to TVB fun (please refer to the "Setting" of TVB fun) (including but not limited to Prize Collection Notice and Disclaimer). In case of any inconsistency between the aforesaid other terms and conditions and these Terms and Conditions, these Terms and Conditions shall prevail.

(For any inconsistencies between Chinese version and this English version of Terms and Conditions, the Chinese version shall prevail.)